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1. Proszq o wyjafnienie dlaczego wyciqto w pieri zdrowe dnewa na placu przy siedzibie MOpR na
ul. Ogniowej. Proszq poda6 jaki by} koszi wycinki i koszt no*y.ir 

"*iar"ri w tym miejscu. Czy
spoiytkowane na ten cel ftndusze nie mogly byd wykorzystane na inne bardziej iAa.. porzeby miasa?

2' Mieszkaricy Zazamczas4 zbulwersowani czystodci4 wind oraz ich otoczenia zainstalowanych przy
ul. Toruriskiej. Windy wymagajqposprzqtania i umycia oraz stalego biezEcego unzymania ich
w czystodci i porzqdku.

3' 9d 1-go maja rmentarz na Pinczacie zostal przejQty w umymani e przezsp6lkq ,,Baza,,,Mieszkaricy
skarzQ siq na zaro6niqte alejki przez chwasty i triwe. ootychczas Gf<ie niecfrfu;rnuo rri. mialo miejsca.

4' Proszq o uporzqdkowanie placu na rogu ul. 3-go maja i Starego Rynku nalezEcego do miasta popvz,ez
wykoszenie chwast6w porastaj4cych w tym mielscu. rego wygtad Zle Swiadczy 

"o 
wla6cicienlai.im lestGmina Miasto Wlodawek.

5' Proszq r6wnie2 o usuniqcie chwast6w przy plocie boiska szkoly podstawowej nr 3 od snony ul. Lqgskiej.

L9 N" rogu ul. Kr6lewieckiej i-cyganka jest drzewo, kt6rego uschniqte konary zagraiaj4 bezpieczer{stwuv 
przechodni6w. Wnoszg olctr r,viciecie.

7' Na placu zabaw przed SP nr.f na ulicy Cyganka na drzewach s4 uschnigte konary zagraiajEcebawi4cym
siq tam dzieciom. Proszq o ich wyciqcie.

8' Proszq o usuniqcie uschniqtych drzew i krzew6w na uI. Torur{skiej przy pierwszej kladce oraz w pobliiu
Sp6ldzielni Inwalid6w. Ich stan zagrrtabezpieczer{stwu w ruchu ar;dry* o.""io."todniom.

9' Na starym Rynku na dngwa$ glogu s4 uschniqte konary, kt6re zagraiaj4 bezpieczer{str,yu
wypoczywaj4cym tam mieszkaricom. proszq o ich usuniqiie.

10' Przy wieidzie na ul..SzkolnQ od snony+. f II znajduje siq glqboki wyb6j zagraiaj4cy bezpieczeristwu
l rychu drogowym jak i powainym uizkodzenie. sa-o.noiow. wnoszq n"pi"*d:.rdni w tym
miejscu.

11' Mieszkaricy miasta a w szczeg6lnoSci osoby starsze prosza o naprawe chodnik6w na ul. pruechodniej,
kt6re opr6cz nier6wnofci posiadaj4 ich zdaniem 

"U5ri 
auze nacfryfenie * f.i"*nf.u;.zdni tej ulicy.

Proszq o ich modemizacjq.

12' Podczas dvzuru radnego w kawiarence obywatelskiej rozmawialem z paristwem Malgorzatq i Dariuszem

niepernosprawn"flffi##ffi ffi i:Li"*liff*:twPolsceposiadaj4c4pomimoswej
mozliwosf wvstspowania w szkolach publicznych naszego miasta, p"urt:H ffiff"llffiTff "Malgorzaty. Byla by to swieha lekcja wycho-"*."" dla"naszych uczni6w.

Pan MarekWojtkowski
Prezydent Miasta Woclawek
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